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Taxele și impozitele locale 
se pot plăti din ianuarie și 
online, pe ghișeul.ro. 
Aflați cum, de la Viorel 
Huidici, directorul DITL 
Chitila

„Școala Mare” din Chitila 
la 57 de ani de existență! 
Spectacol al elevilor 
recital, ateliere, 
expoziții, emoții, aplauze 
la Zilele Școlii.

Noua sală de sport de la 
Baza sportivă este gata! 
Detalii exclusive despre 
proiect. 

Măsuri pentru creșterea 
siguranței elevilor și 
prevenirea abandonului 
școlar.

160 de ani de la Unirea 
Principatelor, primul pas 
către România 
europeană. 

Duminică, 3 februarie, 
la ora 18.00, la Casa de 
cultură „Tudor Arghezi”, 
chitilenii au invitație la 
teatru! Spectacolul care 
va fi prezentat, „Doctor 
fără voie” de Moliere, în 
regia lui Victor Olăhuț, 
este organizat de 
Primăria Chitila și 
Caravana teatrală: 
„Cultură'n Șură”. 
Intrarea gratuită!
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Începând cu 1 ianuarie 2019, România exercită, pentru prima dată, președinția Consiliului Uniunii 
Europene, o poziție de importanță majoră pentru întreaga societate. Programul Președinției 
deținută de România are patru linii prioritare, toate înscrise în sfera motto-ului enunțat: coeziunea, 
valoare comună europeană, înțeleasă ca unitate, egalitate de tratament și convergență. Unul dintre 
cele mai importante obiective pentru ca Președinția României la Consiliul Uniunii Europene să 
producă efecte pe termen lung este implicarea mai mare a românilor în procesul decizional 
European. Aceasta va genera o creștere a profilului nostru european și sperăm că va influența 
pozitiv toate sferele de dezvoltare ale României, inclusiv dezvoltarea locală și regională. România 
va gestiona, în cele 6 luni de mandat, cele 242 de dosare aflate pe agenda europeană, printre care 
Brexit-ul, migrația, apărarea, azilul, terorismul, politicile agricole comune şi cele de coeziune, dar 
şi, poate cel mai important pentru structurile din România, cadrul financiar multianual, care 
reprezintă o provocare serioasă pentru Președinția Consiliului UE.
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Continuă programul Primăriei 
Chitila, de colectare selectivă a 
deșeurilor din gospodării: „Fii 
eco! Colectează selectiv la tine 
acasă”, căci, după cum se știe, 
începând din 2014, colectarea 
selectivă a deșeurilor a devenit 
obligatorie, o acțiune care 
trebuie să devină parte din 
normalitatea cotidiană. 
Programul „Colectează selectiv” 
este destinat direct 
gospodăriilor cetăţenilor și este 
derulat, complet gratuit, de 
primărie şi Romprest. Astfel, se 
distribuie saci inscripționați 

tuturor cetățenilor care locuiesc 
la case și tot ce au aceștia de 
făcut este să colecteze deşeurile 
reciclabile din gospodărie 
(maculatură, P.E.T.-uri, bidoane, 
PVC, doze de aluminiu, cutii de 
conserve) şi să le depoziteze 
lângă pubela de gunoi, de unde 
vor fi ridicați, în aceeași zi cu 
deșeurile menajere, dar cu o altă 
autospecială. Haideți să fim eco, 
căci facem parte dintr-o 
comunitate mult prea frumoasă 
pentru a-i pune în pericol 
sănătatea cu deșeurile pe care le 
creăm!

România, Președintele 
Consiliului Uniunii Europene

Să fim o comunitate eco, să colectăm selectiv!

pagina 5



Anul marilor provocări
2019 este un an cu provocări imense pentru noi, un an important 
pentru orașul nostru. Avem în faţă repere ale unei evoluţii menite 
să așeze destinele europene ale comunităţii noastre, 
Din păcate, am pornit cu stângul. 
Nu din vina noastă, ci din vina 
Guvernului, pentru că suntem, 
iată, la finalul lunii ianuarie și încă 
nu avem un buget și nu se 
întrevede ca autoritatea publică să 
aibă un buget decât undeva la 
sfârșitul lui martie. Un lucru ce nu 
mi s-a mai întâmplat de foarte 
mulți ani. Aceasta înseamnă că 
toate investițiile pe care le avem de 
făcut vor fi întârziate, iar toate 
celelalte activități curente ale 
administrației locale vor fi 
îngreunate. 
Suntem în procedură de licitație 
cu toate proiectele ce vor fi 
implementate în acest an în oraș și 
despre care s-a vorbit pe larg în 
ziarul „Chitila azi”: creșa, 
grădinița, noua școală, străzile din 
Cartierul III de Tineret, 
reabilitarea termică la blocuri, 
pasajul CFR și rondul din piațeta 
de la Gara Chitila, transportul 
public cu autobuze electrice, 
modernizarea și extinderea 
sistemului de iluminat public, 
modernizarea străzii Păcii, parcul 
natural Valea Mangului, 
extinderea modernizarea și 
dotarea școlii „Prof. Ion Vișoiu”, 
Centrul Medical Chitila, pasajul 
subteran din strada Castanilor. 
Sunt convins că aceste proiecte 
reprezintă ceea ce orașul nostru 
are nevoie în următorii doi ani. 
Proiecte care vor schimba fața 
Chitilei și sper să aducă bucurie și 
satisfacție cetățenilor și să 
contribuie la creșterea calității 
vieții întregii noastre comunități. 
Și mă voi asigura că vor fi duse la 
îndeplinire. Am identificat și alte 
oportunități și, dacă le vom putea 
duce la bun sfârșit, este posibil să 

mai ridicăm un bloc cu 23 de 
locuințe sociale, sper eu că în 
cursul acestui an, dar exact nu pot 
spune încă, facem demersuri în 
acest sens. Vreau însă să vă 
vorbesc despre o altă problemă: 
toată lumea a auzit că s-a 
schimbat managementul 
deșeurilor. Legea apărută la 
sfârșitul anului trecut dă 
autorității publice responsabilități 
totale pentru gestionarea 
deșeurilor, atât de la populație, cât 
și de la agenții economici, iar 
primăria trebuie acum să 
negocieze cu toate părțile 
implicate: cu prestatorul de 
servicii Romprest, cu stația de 
sortare a deșeurilor, cu OTR-istul, 
care asigură returnarea banilor 
din valorificarea deșeurile, dar și 
cu colectorul, o entitate nou 
apărută în acest proces. 
În Chitila nu am modificat tarifele 
de salubrizare din 2017, dar 
Romprest a venit cu solicitări de 
majorări și am fost obligați ca prin 
hotărârea Consiliului Local să 
creștem prețul lunar la 9 lei, în 
condițiile în care prețul real al 
gestionării deșeurilor este de 15 lei 
lunar, iar primăria subvenționează 
diferența de 6 lei. Costul este 
mare, dar aceasta este doar din 
cauza noastră. Pentru că nu 
reușim să colectăm selectiv decât 
9% din deșeuri și această cantitate 
atât de mică înseamnă dezinteres. 
Din păcate, lucrurile nu mai pot 
merge în acest fel, fiindcă se 
ajunge la o escaladare continuă a 
costurilor. Prețul stabilit cu 
subvenționare va fi valabil dacă 
deșeurile se colectează selectiv. 
Cine nu face asta va plăti costul 
integral, adică 15 lei de persoană. 

Vom începe o campanie serioasă 
de conștientizare a cetățenilor, iar 
la sfârșitul lunii martie vom aduce 
fiecărei gsopodării pubele separate 
pentru deșeuri colectate selectiv, 
vom stabili cu Romprest 
programul de colectare și îl vom 
comunica cetățenilor. Trebuie să 
înțelegem că altfel nu se poate. 
Dacă nu facem asta, dacă nu 
reușim să colectăm selectiv 42% 
din deșeuri - aceasta este ținta 
pentru 2019 prin directivele 
europene - vom suferi corecții 
financiare, vom fi amendați adică. 
Iar amenzile le vom suporta 
fiecare, din buzunar, prin mărirea 
taxelor. Nimeni nu dorește acest 
lucru, dar este o realitate căreia va 
trebui să-i facem față și să o 
respectăm ca să nu plătim mult 
mai mult. Sunt convins că 
împreună putem face asta, este de 
ajuns să fim conștienți, să ne 
implicăm fiecare, să ne dovedim o 
comunitate unită și să avem o 
atitudine civică. 
Noi, autoritățile, prin tot ceea ce 
facem, gândim, investim sau 

proiectăm, încercăm să creştem 
calitatea vieţii în orașul nostru, 
însă fără participarea activă a 
cetăţenilor nu putem reuși pe 
deplin. Astfel încât, nu cred că 
cerem prea mult dacă îi rugăm pe 
toți chitilenii să se implice în 
această campanie, colectând 
selectiv deșeurile și luând 
atitudine- chiar și cu o simplă 
observație- împotriva 
concetățenilor (și mă refer aici la 
locatarii de la blocuri) care 
disprețuiesc eforturile și banii 
tuturor aruncând gunoiul 
neselectat și obligându-ne pe toți 
să plătim mai mult. 

Vă invit să îmi transmiteţi părerile 
voastre legate de cele de mai sus, 
dar şi preocupările şi problemele 
legate de comunitatea noastră, 
direct pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audienţele unde vă aştept în 
fiecare marţi. 

Cu drag, 
Emilian Oprea

La inițiativa primarului orașului 
Chitila, Emilian Oprea, în data de 
9 ianuarie 2019, s-a desfășurat o 
întâlnire de lucru în cadrul școlii 
„Ion Vișoiu”, la care au participat 
directorul școlii, prof. Ștefania 
Duminică, șeful Poliției Orașului 
Chitila, comisar Ionuț Niță și 
directorul Poliției Locale, Florin 
Iordan, ocazie cu care a fost 
abordată - pe lângă aspectele 
administrative legate de condițiile 
optime de care beneficiază toți 
elevii din Chitila - și o temă mai 
puțin plăcută: abandonul școlar. 

Emilian Oprea, primarul orașului, 
ca membru în cadrul organismului 
consultativ reprezentând 
autoritățile locale și regionale din 
Europa, și-a expus îngrijorarea în 
privința acestui fenomen, al 
renunțării tinerilor la școală.
Potrivit datelor Eurostat, suntem 
pe locul trei în Uniunea 
Europeană la părăsirea timpurie a 
școlii, iar 18,9% dintre tinerii 
români cu vârste între 18 și 24 de 
ani renunță la studii. Îngrijorător 
este faptul că abandonul școlar în 
România este în creștere - în 

vreme ce tendința generală în UE 
este de scădere - precum și faptul 
că un procent mare dintre acești 
tineri nu doresc să intre în câmpul 
muncii după abandonarea 
studiilor. Legislația prevede că 
împiedicarea accesului la 
învățământul obligatoriu este o 
infracțiune contra familiei: ... (1) 
Părintele sau persoana căreia i-a 
fost încredințat, potrivit legii, un 
minor și care, în mod nejustificat, 
îl retrage sau îl impiedică prin 
orice mijloace să urmeze cursurile 
învățământului general obligatoriu 

se pedepsește cu închisoare de la 3 
luni la un an sau cu amendă.
În urma discuțiilor, primarul 
Emilian Oprea a fost de acord ca, 
în următoarea perioadă, elevii care 
sunt înregistrați cu mai multe 
absențe nemotivate consecutive să 
fie verificați de către poliția locală 
la adresa de domiciliu, având în 
vedere faptul că au fost și situații 
în care părinții călătoresc cu cei 
mici în spațiul comunitar, fără să 
anunțe instituția de învățământ, 
iar aceste cazuri sunt înregistrate 
ca abandon școlar.

Protecția mediului și măsurile 
pentru creșterea calității vieții, 
dreptul fiecărei persoane la un 
mediu sănătos și accesul liber la 
recreere, în spațiile verzi 
proprietate publică, sunt câteva 
dintre prioritățile autorităților 
locale. Administrarea spațiilor 

verzi din intravilanul localităților, 
pentru asigurarea calității 
factorilor de mediu are un rol 
important în ceea ce privește 
sănătatea populației. În acest 
context, pentru a nu afecta 
arhitectura peisagistică a orașului, 
aducem în atenția proprietarilor 

de terenuri intravilane că au 
obligația să asigure salubrizarea și 
împrejmuirea terenurilor pe care 
le dețin sub orice formă legală, 
inclusiv a celor situate de-a lungul 
căilor de comunicație rutieră și 
feroviară.
Având în vedere faptul că doar o 

mică parte dintre proprietarii 
terenurilor care au fost somați au 
luat măsuri de împrejmuire și 
salubrizare a terenurilor, precizăm 
faptul că, în perioada următoare, 
se vor aplica sancțiuni 
contravenționale cuprinse între 
500 și 1.000 lei.

De vorbă cu primarul tău

Transport public local ultramodern
Începând cu data de 1 martie 2019, locuitorii orașului Chitila și ai 
comunei Mogoșoaia vor beneficia de transport public local, modern 
și civilizat, cu autobuze de ultimă generație.

Pentru a afla mai multe detalii 
despre activitatea operatorului 
Ecotrans STCM am discutat, într-
un interviu în exclusivitate, cu 
directorul general al societății, 
Murat Melin:

Cine sunt acționarii Societății 
Ecotrans STCM? 
Societatea Ecotrans STCM a fost 
înființată de U.A.T Chitila în 
parteneriat cu U.A.T Mogoșoaia, 
având acționariat în totalitate de 
stat. 
Care este scopul înființării 
acestei societății?
Societatea a fost înființată pentru 
oferirea unei alternative moderne 
și civilizate de transport public 
pentru locuitorii din arealul nostru 
iar traseele noastre asigură 

legăturile dintre orașul Chitila, 
comuna Mogoșoaia și București, 
iar în viitor legăturile vor fi pe mai 
multe direcții și către mai multe 
cartiere ale Capitalei (Militari, 
Băneasa, Străulești, zona Piața 
Chibrit).
Care sunt traseele pe care veți 
opera?
În prima etapă, începând cu data 
de 01.03.2019, vom opera pe două 
trasee astfel:

Linia R429 – Pasaj CFR-
Chitila –București-Păcii
Frecvența de circulație va fi de 45 
de minute
Pasaj CFR Chitila, prima cursă: 
04:40, ultima cursă: 22.00
București - Păcii, prima cursă: 
05:30, ultima cursă: 23:10 

Știri

Informații despre 
taxa de salubrizare

Educația tinerilor, o prioritate a autorităților locale

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA - BULETIN INFORMATIV 

De la data de 1 ianuarie 2019, Agenţia de Mediu a 
impus introducerea unei contribuţii pentru 
economia circulară, pentru deşeurile destinate a fi 
eliminate prin depozitare. 

Contribuția se calculează raportat la cantitatea de 
deşeuri depusă pe haldă și este în valoare de 30 
lei/tonă (27 lei+TVA), iar aceasta face ca taxa 
pentru depozitarea deșeurilor la groapa de gunoi - 
introdusă potrivit Legii 384/2013 privind Fondul 
pentru mediu - care este acum în valoare de 80 de 
lei/tonă, să se mărească corespunzător. 
Contribuția a impus cuprinderea ei în tarifele de 
salubrizare percepute de la cetățeni și de la firme, 
iar drept urmare, din februarie 2019, taxa de 
salubrizare în orașul Chitila s-a mărit de la 7 lei la 
9 lei de persoană, în această sumă intrând și 

costurile generate de majorarea salariului minim 
pe economie, a costurilor combustibilului şi 
consumurile companiei de salubritate. 

Primăria şi Consiliul Local Chitila au stabilit ca, în 
continuare, diferența de la această sumă până la 
costul real la taxei de salubrizare - care s-ar situa 
în mod normal la 15 lei lunar - să fie suportată, 
aşa cum a fost şi până acum, de către bugetul 
local. 

Condiţia pentru a putea păstra taxa la nivelul de 9 
lei pe lună este, însă, ca toţi chitilenii să participe 
la programul de colectare selectivă a deşeurilor, 
derulat împreună cu operatorul Romprest şi 
despre care am informat în numeroase rânduri 
cetăţenii.

Autobuzele vor intra prin Rudeni 
doar la întoarcerea spre Chitila și 
vor transporta gratis persoanele 
care circulă în direcția Chitila – 
București, însă doar până la stația 
Petrom.

Linia R470 - Gară CFR Chitila 
– Mogoșoaia – Str. Halaicului
Frecvența de circulație va fi de: 45 
de minute
Chitila - Gara CFR, prima cursă: 
05:00, ultima cursă: 23:00 
Mogoșoaia –Str. Halaicului, prima 
cursă: 05:45, ultima cursă: 23:45
Vom racorda, astfel, la rețeaua 
publică de transport: Cartierul 
Regina Maria, Cartierul de Tineri 
II, Satul Rudeni, precum și 
cartierele noi din comuna 
Mogoșoaia.

Ce mijloace de transport vor 
opera și care va fi sistemul de 
taxare?
Pentru etapa I vom cumpăra prin 
procesul de achiziție electronică - 
SEAP, 6 autobuze noi, diesel, Euro 
6 C, cu lungimea de 8,5 m, cu 21 de 
locuri pe scaune, rampă de acces și 
spațiu special dedicat pentru 
persoanele cu dizabilități, biciclete, 
cărucioare etc. În viitor, urmează să 
achiționăm prin fonduri europene 
autobuze electrice care vor deservi 
alte noi trasee din acest areal. 
Sistemul de taxare va fi cu 
validatoare electronice (similar 

STB). Trebuie să menționez că toate 
gratuitățile și reducerile de tarife 
valabile pe rețeaua STB  vor fi 
valabile și pe traseele operate de 
către Ecotrans STCM. 

Care sunt planurile de viitor 
ale operatorului Ecotrans 
STCM?
În viitor avem în vedere construcția 
unei autobaze în orașul Chitila, care 
să permită parcarea, întreținerea și 
administrarea unui număr de circa 
40 de autobuze. Autobaza Ecotrans 
va avea toate funcțiunile și dotările 
cerute de legislația europeană: 
trasee carosabile, peroane de 
plecare, echipamente edilitare 
(gospodărie de incendiu ingropată, 
cămine canalizare, post de 
transformare etc.) sistem de 
supraveghere video, clădiri 
dedicate: dispecerat, mentenanță, 
încărcare electrică, spălătorie etc, 
panouri fotovoltaice. De asemenea, 
în momentul de față, angajăm 
șoferi profesioniști, așa cum 
precizăm și în anunțul postat pe 
majoritatea paginilor de internet, 
precum și în ultima pagină a 
ziarului. Ne dorim un sistem de 
transport eficient, integrat, durabil 
și sigur, care să promoveze 
dezvoltarea economică, socială și 
teritorială, să asigure o bună 
calitate a vieții, precum și crearea 
de locuri de muncă pentru 
comunitățile noastre.

Orașul se dezvoltă



Anul marilor provocări
2019 este un an cu provocări imense pentru noi, un an important 
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aibă un buget decât undeva la 
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lunar, iar primăria subvenționează 
diferența de 6 lei. Costul este 
mare, dar aceasta este doar din 
cauza noastră. Pentru că nu 
reușim să colectăm selectiv decât 
9% din deșeuri și această cantitate 
atât de mică înseamnă dezinteres. 
Din păcate, lucrurile nu mai pot 
merge în acest fel, fiindcă se 
ajunge la o escaladare continuă a 
costurilor. Prețul stabilit cu 
subvenționare va fi valabil dacă 
deșeurile se colectează selectiv. 
Cine nu face asta va plăti costul 
integral, adică 15 lei de persoană. 

Vom începe o campanie serioasă 
de conștientizare a cetățenilor, iar 
la sfârșitul lunii martie vom aduce 
fiecărei gsopodării pubele separate 
pentru deșeuri colectate selectiv, 
vom stabili cu Romprest 
programul de colectare și îl vom 
comunica cetățenilor. Trebuie să 
înțelegem că altfel nu se poate. 
Dacă nu facem asta, dacă nu 
reușim să colectăm selectiv 42% 
din deșeuri - aceasta este ținta 
pentru 2019 prin directivele 
europene - vom suferi corecții 
financiare, vom fi amendați adică. 
Iar amenzile le vom suporta 
fiecare, din buzunar, prin mărirea 
taxelor. Nimeni nu dorește acest 
lucru, dar este o realitate căreia va 
trebui să-i facem față și să o 
respectăm ca să nu plătim mult 
mai mult. Sunt convins că 
împreună putem face asta, este de 
ajuns să fim conștienți, să ne 
implicăm fiecare, să ne dovedim o 
comunitate unită și să avem o 
atitudine civică. 
Noi, autoritățile, prin tot ceea ce 
facem, gândim, investim sau 

proiectăm, încercăm să creştem 
calitatea vieţii în orașul nostru, 
însă fără participarea activă a 
cetăţenilor nu putem reuși pe 
deplin. Astfel încât, nu cred că 
cerem prea mult dacă îi rugăm pe 
toți chitilenii să se implice în 
această campanie, colectând 
selectiv deșeurile și luând 
atitudine- chiar și cu o simplă 
observație- împotriva 
concetățenilor (și mă refer aici la 
locatarii de la blocuri) care 
disprețuiesc eforturile și banii 
tuturor aruncând gunoiul 
neselectat și obligându-ne pe toți 
să plătim mai mult. 

Vă invit să îmi transmiteţi părerile 
voastre legate de cele de mai sus, 
dar şi preocupările şi problemele 
legate de comunitatea noastră, 
direct pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audienţele unde vă aştept în 
fiecare marţi. 

Cu drag, 
Emilian Oprea

La inițiativa primarului orașului 
Chitila, Emilian Oprea, în data de 
9 ianuarie 2019, s-a desfășurat o 
întâlnire de lucru în cadrul școlii 
„Ion Vișoiu”, la care au participat 
directorul școlii, prof. Ștefania 
Duminică, șeful Poliției Orașului 
Chitila, comisar Ionuț Niță și 
directorul Poliției Locale, Florin 
Iordan, ocazie cu care a fost 
abordată - pe lângă aspectele 
administrative legate de condițiile 
optime de care beneficiază toți 
elevii din Chitila - și o temă mai 
puțin plăcută: abandonul școlar. 

Emilian Oprea, primarul orașului, 
ca membru în cadrul organismului 
consultativ reprezentând 
autoritățile locale și regionale din 
Europa, și-a expus îngrijorarea în 
privința acestui fenomen, al 
renunțării tinerilor la școală.
Potrivit datelor Eurostat, suntem 
pe locul trei în Uniunea 
Europeană la părăsirea timpurie a 
școlii, iar 18,9% dintre tinerii 
români cu vârste între 18 și 24 de 
ani renunță la studii. Îngrijorător 
este faptul că abandonul școlar în 
România este în creștere - în 

vreme ce tendința generală în UE 
este de scădere - precum și faptul 
că un procent mare dintre acești 
tineri nu doresc să intre în câmpul 
muncii după abandonarea 
studiilor. Legislația prevede că 
împiedicarea accesului la 
învățământul obligatoriu este o 
infracțiune contra familiei: ... (1) 
Părintele sau persoana căreia i-a 
fost încredințat, potrivit legii, un 
minor și care, în mod nejustificat, 
îl retrage sau îl impiedică prin 
orice mijloace să urmeze cursurile 
învățământului general obligatoriu 

se pedepsește cu închisoare de la 3 
luni la un an sau cu amendă.
În urma discuțiilor, primarul 
Emilian Oprea a fost de acord ca, 
în următoarea perioadă, elevii care 
sunt înregistrați cu mai multe 
absențe nemotivate consecutive să 
fie verificați de către poliția locală 
la adresa de domiciliu, având în 
vedere faptul că au fost și situații 
în care părinții călătoresc cu cei 
mici în spațiul comunitar, fără să 
anunțe instituția de învățământ, 
iar aceste cazuri sunt înregistrate 
ca abandon școlar.

Protecția mediului și măsurile 
pentru creșterea calității vieții, 
dreptul fiecărei persoane la un 
mediu sănătos și accesul liber la 
recreere, în spațiile verzi 
proprietate publică, sunt câteva 
dintre prioritățile autorităților 
locale. Administrarea spațiilor 

verzi din intravilanul localităților, 
pentru asigurarea calității 
factorilor de mediu are un rol 
important în ceea ce privește 
sănătatea populației. În acest 
context, pentru a nu afecta 
arhitectura peisagistică a orașului, 
aducem în atenția proprietarilor 

de terenuri intravilane că au 
obligația să asigure salubrizarea și 
împrejmuirea terenurilor pe care 
le dețin sub orice formă legală, 
inclusiv a celor situate de-a lungul 
căilor de comunicație rutieră și 
feroviară.
Având în vedere faptul că doar o 

mică parte dintre proprietarii 
terenurilor care au fost somați au 
luat măsuri de împrejmuire și 
salubrizare a terenurilor, precizăm 
faptul că, în perioada următoare, 
se vor aplica sancțiuni 
contravenționale cuprinse între 
500 și 1.000 lei.

De vorbă cu primarul tău

Transport public local ultramodern
Începând cu data de 1 martie 2019, locuitorii orașului Chitila și ai 
comunei Mogoșoaia vor beneficia de transport public local, modern 
și civilizat, cu autobuze de ultimă generație.

Pentru a afla mai multe detalii 
despre activitatea operatorului 
Ecotrans STCM am discutat, într-
un interviu în exclusivitate, cu 
directorul general al societății, 
Murat Melin:

Cine sunt acționarii Societății 
Ecotrans STCM? 
Societatea Ecotrans STCM a fost 
înființată de U.A.T Chitila în 
parteneriat cu U.A.T Mogoșoaia, 
având acționariat în totalitate de 
stat. 
Care este scopul înființării 
acestei societății?
Societatea a fost înființată pentru 
oferirea unei alternative moderne 
și civilizate de transport public 
pentru locuitorii din arealul nostru 
iar traseele noastre asigură 

legăturile dintre orașul Chitila, 
comuna Mogoșoaia și București, 
iar în viitor legăturile vor fi pe mai 
multe direcții și către mai multe 
cartiere ale Capitalei (Militari, 
Băneasa, Străulești, zona Piața 
Chibrit).
Care sunt traseele pe care veți 
opera?
În prima etapă, începând cu data 
de 01.03.2019, vom opera pe două 
trasee astfel:

Linia R429 – Pasaj CFR-
Chitila –București-Păcii
Frecvența de circulație va fi de 45 
de minute
Pasaj CFR Chitila, prima cursă: 
04:40, ultima cursă: 22.00
București - Păcii, prima cursă: 
05:30, ultima cursă: 23:10 

Știri

Informații despre 
taxa de salubrizare

Educația tinerilor, o prioritate a autorităților locale

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA - BULETIN INFORMATIV 

De la data de 1 ianuarie 2019, Agenţia de Mediu a 
impus introducerea unei contribuţii pentru 
economia circulară, pentru deşeurile destinate a fi 
eliminate prin depozitare. 

Contribuția se calculează raportat la cantitatea de 
deşeuri depusă pe haldă și este în valoare de 30 
lei/tonă (27 lei+TVA), iar aceasta face ca taxa 
pentru depozitarea deșeurilor la groapa de gunoi - 
introdusă potrivit Legii 384/2013 privind Fondul 
pentru mediu - care este acum în valoare de 80 de 
lei/tonă, să se mărească corespunzător. 
Contribuția a impus cuprinderea ei în tarifele de 
salubrizare percepute de la cetățeni și de la firme, 
iar drept urmare, din februarie 2019, taxa de 
salubrizare în orașul Chitila s-a mărit de la 7 lei la 
9 lei de persoană, în această sumă intrând și 

costurile generate de majorarea salariului minim 
pe economie, a costurilor combustibilului şi 
consumurile companiei de salubritate. 

Primăria şi Consiliul Local Chitila au stabilit ca, în 
continuare, diferența de la această sumă până la 
costul real la taxei de salubrizare - care s-ar situa 
în mod normal la 15 lei lunar - să fie suportată, 
aşa cum a fost şi până acum, de către bugetul 
local. 

Condiţia pentru a putea păstra taxa la nivelul de 9 
lei pe lună este, însă, ca toţi chitilenii să participe 
la programul de colectare selectivă a deşeurilor, 
derulat împreună cu operatorul Romprest şi 
despre care am informat în numeroase rânduri 
cetăţenii.

Autobuzele vor intra prin Rudeni 
doar la întoarcerea spre Chitila și 
vor transporta gratis persoanele 
care circulă în direcția Chitila – 
București, însă doar până la stația 
Petrom.

Linia R470 - Gară CFR Chitila 
– Mogoșoaia – Str. Halaicului
Frecvența de circulație va fi de: 45 
de minute
Chitila - Gara CFR, prima cursă: 
05:00, ultima cursă: 23:00 
Mogoșoaia –Str. Halaicului, prima 
cursă: 05:45, ultima cursă: 23:45
Vom racorda, astfel, la rețeaua 
publică de transport: Cartierul 
Regina Maria, Cartierul de Tineri 
II, Satul Rudeni, precum și 
cartierele noi din comuna 
Mogoșoaia.

Ce mijloace de transport vor 
opera și care va fi sistemul de 
taxare?
Pentru etapa I vom cumpăra prin 
procesul de achiziție electronică - 
SEAP, 6 autobuze noi, diesel, Euro 
6 C, cu lungimea de 8,5 m, cu 21 de 
locuri pe scaune, rampă de acces și 
spațiu special dedicat pentru 
persoanele cu dizabilități, biciclete, 
cărucioare etc. În viitor, urmează să 
achiționăm prin fonduri europene 
autobuze electrice care vor deservi 
alte noi trasee din acest areal. 
Sistemul de taxare va fi cu 
validatoare electronice (similar 

STB). Trebuie să menționez că toate 
gratuitățile și reducerile de tarife 
valabile pe rețeaua STB  vor fi 
valabile și pe traseele operate de 
către Ecotrans STCM. 

Care sunt planurile de viitor 
ale operatorului Ecotrans 
STCM?
În viitor avem în vedere construcția 
unei autobaze în orașul Chitila, care 
să permită parcarea, întreținerea și 
administrarea unui număr de circa 
40 de autobuze. Autobaza Ecotrans 
va avea toate funcțiunile și dotările 
cerute de legislația europeană: 
trasee carosabile, peroane de 
plecare, echipamente edilitare 
(gospodărie de incendiu ingropată, 
cămine canalizare, post de 
transformare etc.) sistem de 
supraveghere video, clădiri 
dedicate: dispecerat, mentenanță, 
încărcare electrică, spălătorie etc, 
panouri fotovoltaice. De asemenea, 
în momentul de față, angajăm 
șoferi profesioniști, așa cum 
precizăm și în anunțul postat pe 
majoritatea paginilor de internet, 
precum și în ultima pagină a 
ziarului. Ne dorim un sistem de 
transport eficient, integrat, durabil 
și sigur, care să promoveze 
dezvoltarea economică, socială și 
teritorială, să asigure o bună 
calitate a vieții, precum și crearea 
de locuri de muncă pentru 
comunitățile noastre.

Orașul se dezvoltă



Taxele și impozitele locale 
se pot plăti și online

Primăria orașului Chitila, prin Serviciul Impozite şi Taxe Locale, 
informează membrii comunităţii că îşi pot achita online amenzile, 
impozitele și taxele locale, prin: ghiseul.ro

Poveste de succes

o secţiune numită „Solicitare 
date de acces”.  Apăsaţi 
butonul „Continuă”.
2. Se va deschide o nouă 
pagină în care vi se cere să 
introduceţi CNP-ul. Tastaţi 
CNP-ul şi apoi apăsaţi pe 
butonul „Verifică CNP”.
3. Daca CNP-ul este valid, se 
va deschide o nouă pagină 
cu mai multe câmpuri 
obligatorii, în care trebuie să 
introduceţi: „nume şi 
prenume”, „adresa de 
email”, „confirmarea adresei 
de email”, „telefon mobil” şi 
un cod din cifre şi litere. 
După ce aţi completat toate 
aceste câmpuri, apăsaţi 
butonul „Trimite cerere”. 
4. Se deschide pagina de 
validare a cardului bancar 
personal. Trebuie să 
introduceţi numărul 
cardului (afişat pe partea din 
faţă a acestuia), după care 
apăsaţi butonul „Aprobă”.
5. Dacă datele introduse 
sunt corecte, se va deschide 
o nouă pagina cu mesajul: 
„Verificarea datelor a fost 
efectuată cu succes” și veţi 
primi un email cu datele de 
acces.

6. Intraţi în contul de e-mail 
furnizat şi regăsiţi datele de 
acces.
7. Dupa ce aţi obţinut online 
datele de acces, puteţi reveni 
pe prima pagină, introduceţi 
userul şi parola furnizate şi 
puteţi vizualiza şi achita 
obligaţiile de plată, fără a 
mai fi nevoie să vă deplasați 
la sediul Serviciului 
Impozite și Taxe.
8. În cazul în care sunteți 
înregistrați pe portal 
datorând impozite și taxe 
către alte UAT-uri, userul și 
parola respectivă pot fi 
folosite și pentru Chitila.

Introducerea datelor de 
pe cardul bancar este 
sigură?
Absolut! Datele de card pe 
care le completaţi şi trimiteţi 
prin internet sunt criptate 
prin protocolul SSL și 
transmise procesatorului de 
plăți care asigură securitatea 
datelor transmise 
respectând cerinţele impuse 
de standardul de securitate 
PCI-DSS. Transferul datelor 
de card are loc strict între 
dvs. şi procesator, nici 

Agenţia pentru Agenda 
Digitală a României, nici 
instituţiile beneficiare nu 
solicită şi nu stochează 
aceste informaţii.

Sunt valabile cardurile 
emise de orice bancă?
Datele de acces pentru 
sistemul Ghişeul.ro pot fi 
obţinute online în prezent 
numai de cei care dețin 
carduri înrolate 3D Secure și 
emise de una dintre 
următoarele bănci: Banca 
Comercială Română; Banca 
Raiffeisen; BRD – Groupe 
Société Générale; 
AlphaBank; CEC Bank; 
Banca Transilvania; ING 
Bank; Garanti Bank; 
Bancpost; Banca 
Românească; OTP Bank; 
Piraeus Bank; UniCredit 
Bank; Libra Internet Bank.

Și o ultimă întrebare: se 
plătește vreun comision 
pentru plata acestor 
obligații online?
Nu, nu există nici un fel de 
plată suplimenatră. Plata cu 
cardul prin Ghișeul.ro nu 
este comisionată.

În acest fel, evitați statul la 
cozi pentru plata taxelor și, 
în plus, datele de acces 
pentru a plăti taxe, impozite 
şi amenzi prin ghişeul.ro 
pot fi obţinute tot online. L-
am rugat pe șeful SITL, 
Viorel Huidici să ofere 
cititorilor ziarului nostru 
detalii despre această 
măsură care simplifică plata 
obligațiilor la bugetul local: 

Cum pot cetățenii să 
obțină datele de acces 
pentru plățile online?  

Datele de acces pot fi 
obţinute uşor şi rapid, prin 
introducerea CNP-ului şi a 
datelor de pe cardul bancar 
personal. Userul şi parola 
sunt trimise imediat pe 
adresa de e-mail furnizată, 
după care pot fi vizualizate 
şi achitate obligaţiile de 
plată.

Care sunt deci pașii de 
urmat? 
Paşii de urmat sunt:
1. Pe prima pagina de pe: 
www.ghiseul.ro a fost creată 

mine…”. Până la urmă, cred 
că el mi-a sădit ideea de 
stomatologie”, râde delicat 
ca o scuză: „Sună ca în 
compuneri, dar e pură 
realitate. Am crescut într-un 
oraș mic, unde toată lumea 
cunoaște pe toată lumea, 
unde tata se întâlnea mereu 
cu domnul diriginte în drum 
spre casă și unde lucrurile 
trebuiau făcute corect, să nu 
ne facem de râs… Așa că am 
învățat mult: fizică, chimie și 
biologie și am intrat la 
Stoma printre primii, într-o 
vreme în care nu era așa 
lesne”.
Povestea succesului Laurei 
include însă nu doar știința 
medicală și aparatele 
complicate din clinică, ci mai 
cu seamă vocația de a face 
totul bine. Căci singurul loc 
unde se opreşte calmă şi 
detaşată e pacientul venit la 
tratament. Aici stă grijulie 
oricât e nevoie, lucrează cu 
mişcări sigure, elegante, fără 
nici o ezitare, întreabă, se 
uită atent, vorbeşte, explică 
fiecare mişcare pe care o 
face. Râde liniştitor, larg şi 
des şi asta îl face pe omul 
speriat de pe fotoliu să se 
simtă în largul lui: „A fost o 
vreme când mi-aș fi dorit să 
rămân în învățământul 
universitar, am și făcut-o 
pentru vreo cinci ani după 
terminarea facultății, însă 
am renunțat. Mi-am dat 
seama că mă potrivesc mult 
mai bine lucrului la scaun, 
lângă omul care are o 
problemă, decât la catedră. 
De fapt, asta îmi place foarte 
mult la profesia mea, faptul 
că rezultatele sunt relativ 
rapide. Muncești în 
colaborare cu medici 
stomatologi de diverse 
specialități, cu tehnicianul 
dentar și cu asistenta preț de 
săptămâni sau luni, însă, la 
final, rezultatul este unul 
stabil, durabil și foarte 
satisfăcător”.
Vorbele doctoriței îmi 
confirmă că puțini înţeleg că 

într-o clinică stomatologică 
nu se îngrijeşte numai 
sănătatea dinţilor, ci şi 
frumuseţea. Că se păstrează 
naturaleţea zâmbetului, care 
este farmecul desăvârşit al 
unui om. Poate că este şi 
asta o formă de artă, îmi 
spun. 

“Stomatolog de familie”
O artă uimitoare unde 
fiecare mişcare trebuie 
gândită la timpul viitor: 
adâncimea frezării, 
amplitudinea, înclinarea, 
unghiurile de ocluzie, 
mişcările de frecare, 
presiunea pe fiecare faţă a 
lucrării… Trebuie să vezi 
efectiv în spaţiu ca să 
înţelegi cum va arăta totul în 
final și cum va rezista 
frumuseţea pe care vrei s-o 
construieşti acolo: 
„Stomatologia a intrat într-o 
zonă spectaculoasă: în era 
digitală. Coroanele, fațetele 
și chiar protezele se 
realizează prin tehnologia 
CAD-CAM sau prin printare 
3D. Sunt metode 
revoluționare de fabricare a 
lucrărilor dentare ce permit 
rezultate rapide și 
spectaculoase, de o mare 
acuratețe și cu calități 

estetice superioare. Este atât 
de mult de studiat, însă atât 
de fascinant! Este un 
domeniu relativ nou, pe care 
însă noi îl parcurgem deja de 
peste 14 ani. Îmi iubesc 
meseria, iubesc locul în care 
lucrez și pe care m-am 
străduit să îl fac cât mai 
uman, cald și primitor. Îmi 
iubesc enorm echipa - am 
niște colaboratori minunați, 
iar pacienții sunt prietenii 
mei. Îmi place rolul de 
stomatolog de familie la care 
vin și bunicii și copiii și 
nepoții. Îi cunosc și mi-e 
drag să mă întâlnesc cu ei, să 
le redau bucuria de a zâmbi”.
Tot atât cât stomatolog, 
Laura este și mamă și soție. 
Povestește despre băiatul cel 
mare, de 22 de ani, inginer 
de software care lucrează în 
Cambridge la o mare firmă 
de cip-uri și despre fetița de 
11 ani, care învață la o școală 
germană din București. 
„Lucrez zilnic mai mult de 10 
ore și e o plăcere seara să ne 
plimbăm, toți trei, în Parcul 
dendrologic și pe malul 
lacului. În contrast cu 
vârtejul Capitalei, venirea 
acasă, la Chitila, ne aduce 
liniștea de care avem atâta 
nevoie”.

O carieră dedicată
zâmbetelor

Sunt puţini cei care pot să dea o definiţie a fericirii, căci nu există 
uànitate de măsură pentru aşa ceva. Dar pentru chitileanca Laura 
Apreotesei, „şefa” unei adevărate „uzine de zâmbet”, fericirea are un 
nume simplu: se cheamă profesionalism și dăruire.

Laura este un medic 
special. E destinsă, calmă și 
competentă până la 
perfecțiune, iar trei sferturi 
din timpul vieții sale de 
până acum, a muncit 
pentru a-și împlini visul. A 
învăţat ani lungi pentru a-i 
putea învăţa și pe alţii şi a 
lucrat alţi ani lungi, în 
picioare, „la scaun”, cum se 
spune în limbajul 

stmatologilor. Între timp a 
găsit vreme să și predea în 
învățământul universitar, 
să ajungă la congrese 
internaționale și la cursuri 
de specializare, să devină şi 
mamă şi soţie şi să îşi 
realizeze şi visul: de a pune 

la punct o clinică 
stomatologică de cinci 
stele. Nu regretă, însă, 
nimic din deciziile vieții ei, 
pentru că ştie că asta îi este 
chemarea. Nu crede, ci ştie 
exact: „Nu știu când mi-a 
venit ideea cu 
stomatologia, dar medic am 
fost convinsă că voi deveni 
de când mă știu. Mama este 
profesoară de biologie și 

mi-a vorbit la nesfârșit de 
asta. Apoi bunicul, veteran 
de război - puțin șchiop, 
puțin surd, puțin știrb dar, 
per total, minunat - îmi 
spunea mereu: „Porumbița 
moșului, crești mare și fă-te 
doctor, să mă repari și pe 

Poveste de succes

„Mica Unire” din 24 ianuarie 1859 - Unirea Principatelor Române.
Ziua de 24 Ianuarie a rămas în 
istoria românilor ca data la care s-
a înfăptuit Unirea Principatelor 
Române, în anul 1859, la foarte 
scurt timp după numirea lui 
Alexandru Ioan Cuza ca domn al 
Moldovei și Țării Românești. 
După mai mulți ani în care pașii 
spre îndeplinirea acestei dorințe 
au fost „mărunțiți” de atitudinea 
marilor puteri ale Europei, aceasta 
a devenit realitate, într-un context 
favorabil care a dus, pe parcurs, la 
transformarea „României” de 
atunci într-un stat modern, 
aducând pentru prima dată câteva 
elemente occidentale în viața 
românilor. Ministrul de externe 
francez, contele Alexandre 
Walewski, a susținut la Congresul 
de la Paris din 1856 ideea unirii 
românilor, dar opoziția Turciei, 
Austriei și Angliei a dus la 

hotărârea ca adunări ad-hoc din 
cele două Principate să discute 
acest lucru. În Moldova, însă, 
caimacamul Nicolae Vogoride, 
omul turcilor, falsifică alegerile 
care dau astfel câștig de cauză 
antiunioniștilor. A fost nevoie de 
un compromis între împăratul 
Napoleon al III-lea și regina 
Victoria a Angliei pentru ca între 
puterile favorabile unirii și cele 
antiunioniste să nu izbucnească 
un război. Alegerile au fost 
refăcute și, de această dată, au 
câștigat unioniștii care și-au 
exprimat revendicările și l-au ales 
pe Alexandru Ioan Cuza domn în 
Moldova. La 5 ianuarie 1859, Cuza 
este ales domn și de către 
adunarea electivă din Țara 
Românească. Au fost astfel abil 
ocolite prevederile  Convenției de 
la Paris din 1858, care reprezenta 

o a doua Constituție pentru 
români și care stipula alegerea a 
doi domni și a două parlamente 
separate. Doar două instituții erau 
comune: Comisia Centrală de la 
Focșani (care alcătuia legile) și 
Înalta Curte de Justiție și Casație 
(tribunalul suprem). 
*1862-1864 începe secularizarea 
averilor mănăstirești care 
reprezentau un sfert din suprafața 
țării. Cea mai dorită lege era însă 
cea rurală. Pentru că parlamentul 
dominat de boieri se opunea 
adoptării acestei legi, Cuza a dat o 
lovitură de stat, a modificat vechea 
construcție printr-un act numit 
Statul dezvoltator și a declarat 
legea rurală, prin care o jumătate 
de milion de țărani primeau peste 
2 milioane de hectare de pământ.
* 1864-1866 în acești ultimi ani ai 
domniei lui Cuza, procesul 

legislativ este accelerat: se 
promulgă Codul civil și Codul 
penal. (Text: Denisa Dănilă, 
clasa a VIII-a B, Școala 
Gimnazială „Prof. Ion 
Vișoiu”)



Taxele și impozitele locale 
se pot plăti și online

Primăria orașului Chitila, prin Serviciul Impozite şi Taxe Locale, 
informează membrii comunităţii că îşi pot achita online amenzile, 
impozitele și taxele locale, prin: ghiseul.ro

Poveste de succes

o secţiune numită „Solicitare 
date de acces”.  Apăsaţi 
butonul „Continuă”.
2. Se va deschide o nouă 
pagină în care vi se cere să 
introduceţi CNP-ul. Tastaţi 
CNP-ul şi apoi apăsaţi pe 
butonul „Verifică CNP”.
3. Daca CNP-ul este valid, se 
va deschide o nouă pagină 
cu mai multe câmpuri 
obligatorii, în care trebuie să 
introduceţi: „nume şi 
prenume”, „adresa de 
email”, „confirmarea adresei 
de email”, „telefon mobil” şi 
un cod din cifre şi litere. 
După ce aţi completat toate 
aceste câmpuri, apăsaţi 
butonul „Trimite cerere”. 
4. Se deschide pagina de 
validare a cardului bancar 
personal. Trebuie să 
introduceţi numărul 
cardului (afişat pe partea din 
faţă a acestuia), după care 
apăsaţi butonul „Aprobă”.
5. Dacă datele introduse 
sunt corecte, se va deschide 
o nouă pagina cu mesajul: 
„Verificarea datelor a fost 
efectuată cu succes” și veţi 
primi un email cu datele de 
acces.

6. Intraţi în contul de e-mail 
furnizat şi regăsiţi datele de 
acces.
7. Dupa ce aţi obţinut online 
datele de acces, puteţi reveni 
pe prima pagină, introduceţi 
userul şi parola furnizate şi 
puteţi vizualiza şi achita 
obligaţiile de plată, fără a 
mai fi nevoie să vă deplasați 
la sediul Serviciului 
Impozite și Taxe.
8. În cazul în care sunteți 
înregistrați pe portal 
datorând impozite și taxe 
către alte UAT-uri, userul și 
parola respectivă pot fi 
folosite și pentru Chitila.

Introducerea datelor de 
pe cardul bancar este 
sigură?
Absolut! Datele de card pe 
care le completaţi şi trimiteţi 
prin internet sunt criptate 
prin protocolul SSL și 
transmise procesatorului de 
plăți care asigură securitatea 
datelor transmise 
respectând cerinţele impuse 
de standardul de securitate 
PCI-DSS. Transferul datelor 
de card are loc strict între 
dvs. şi procesator, nici 

Agenţia pentru Agenda 
Digitală a României, nici 
instituţiile beneficiare nu 
solicită şi nu stochează 
aceste informaţii.

Sunt valabile cardurile 
emise de orice bancă?
Datele de acces pentru 
sistemul Ghişeul.ro pot fi 
obţinute online în prezent 
numai de cei care dețin 
carduri înrolate 3D Secure și 
emise de una dintre 
următoarele bănci: Banca 
Comercială Română; Banca 
Raiffeisen; BRD – Groupe 
Société Générale; 
AlphaBank; CEC Bank; 
Banca Transilvania; ING 
Bank; Garanti Bank; 
Bancpost; Banca 
Românească; OTP Bank; 
Piraeus Bank; UniCredit 
Bank; Libra Internet Bank.

Și o ultimă întrebare: se 
plătește vreun comision 
pentru plata acestor 
obligații online?
Nu, nu există nici un fel de 
plată suplimenatră. Plata cu 
cardul prin Ghișeul.ro nu 
este comisionată.

În acest fel, evitați statul la 
cozi pentru plata taxelor și, 
în plus, datele de acces 
pentru a plăti taxe, impozite 
şi amenzi prin ghişeul.ro 
pot fi obţinute tot online. L-
am rugat pe șeful SITL, 
Viorel Huidici să ofere 
cititorilor ziarului nostru 
detalii despre această 
măsură care simplifică plata 
obligațiilor la bugetul local: 

Cum pot cetățenii să 
obțină datele de acces 
pentru plățile online?  

Datele de acces pot fi 
obţinute uşor şi rapid, prin 
introducerea CNP-ului şi a 
datelor de pe cardul bancar 
personal. Userul şi parola 
sunt trimise imediat pe 
adresa de e-mail furnizată, 
după care pot fi vizualizate 
şi achitate obligaţiile de 
plată.

Care sunt deci pașii de 
urmat? 
Paşii de urmat sunt:
1. Pe prima pagina de pe: 
www.ghiseul.ro a fost creată 

mine…”. Până la urmă, cred 
că el mi-a sădit ideea de 
stomatologie”, râde delicat 
ca o scuză: „Sună ca în 
compuneri, dar e pură 
realitate. Am crescut într-un 
oraș mic, unde toată lumea 
cunoaște pe toată lumea, 
unde tata se întâlnea mereu 
cu domnul diriginte în drum 
spre casă și unde lucrurile 
trebuiau făcute corect, să nu 
ne facem de râs… Așa că am 
învățat mult: fizică, chimie și 
biologie și am intrat la 
Stoma printre primii, într-o 
vreme în care nu era așa 
lesne”.
Povestea succesului Laurei 
include însă nu doar știința 
medicală și aparatele 
complicate din clinică, ci mai 
cu seamă vocația de a face 
totul bine. Căci singurul loc 
unde se opreşte calmă şi 
detaşată e pacientul venit la 
tratament. Aici stă grijulie 
oricât e nevoie, lucrează cu 
mişcări sigure, elegante, fără 
nici o ezitare, întreabă, se 
uită atent, vorbeşte, explică 
fiecare mişcare pe care o 
face. Râde liniştitor, larg şi 
des şi asta îl face pe omul 
speriat de pe fotoliu să se 
simtă în largul lui: „A fost o 
vreme când mi-aș fi dorit să 
rămân în învățământul 
universitar, am și făcut-o 
pentru vreo cinci ani după 
terminarea facultății, însă 
am renunțat. Mi-am dat 
seama că mă potrivesc mult 
mai bine lucrului la scaun, 
lângă omul care are o 
problemă, decât la catedră. 
De fapt, asta îmi place foarte 
mult la profesia mea, faptul 
că rezultatele sunt relativ 
rapide. Muncești în 
colaborare cu medici 
stomatologi de diverse 
specialități, cu tehnicianul 
dentar și cu asistenta preț de 
săptămâni sau luni, însă, la 
final, rezultatul este unul 
stabil, durabil și foarte 
satisfăcător”.
Vorbele doctoriței îmi 
confirmă că puțini înţeleg că 

într-o clinică stomatologică 
nu se îngrijeşte numai 
sănătatea dinţilor, ci şi 
frumuseţea. Că se păstrează 
naturaleţea zâmbetului, care 
este farmecul desăvârşit al 
unui om. Poate că este şi 
asta o formă de artă, îmi 
spun. 

“Stomatolog de familie”
O artă uimitoare unde 
fiecare mişcare trebuie 
gândită la timpul viitor: 
adâncimea frezării, 
amplitudinea, înclinarea, 
unghiurile de ocluzie, 
mişcările de frecare, 
presiunea pe fiecare faţă a 
lucrării… Trebuie să vezi 
efectiv în spaţiu ca să 
înţelegi cum va arăta totul în 
final și cum va rezista 
frumuseţea pe care vrei s-o 
construieşti acolo: 
„Stomatologia a intrat într-o 
zonă spectaculoasă: în era 
digitală. Coroanele, fațetele 
și chiar protezele se 
realizează prin tehnologia 
CAD-CAM sau prin printare 
3D. Sunt metode 
revoluționare de fabricare a 
lucrărilor dentare ce permit 
rezultate rapide și 
spectaculoase, de o mare 
acuratețe și cu calități 

estetice superioare. Este atât 
de mult de studiat, însă atât 
de fascinant! Este un 
domeniu relativ nou, pe care 
însă noi îl parcurgem deja de 
peste 14 ani. Îmi iubesc 
meseria, iubesc locul în care 
lucrez și pe care m-am 
străduit să îl fac cât mai 
uman, cald și primitor. Îmi 
iubesc enorm echipa - am 
niște colaboratori minunați, 
iar pacienții sunt prietenii 
mei. Îmi place rolul de 
stomatolog de familie la care 
vin și bunicii și copiii și 
nepoții. Îi cunosc și mi-e 
drag să mă întâlnesc cu ei, să 
le redau bucuria de a zâmbi”.
Tot atât cât stomatolog, 
Laura este și mamă și soție. 
Povestește despre băiatul cel 
mare, de 22 de ani, inginer 
de software care lucrează în 
Cambridge la o mare firmă 
de cip-uri și despre fetița de 
11 ani, care învață la o școală 
germană din București. 
„Lucrez zilnic mai mult de 10 
ore și e o plăcere seara să ne 
plimbăm, toți trei, în Parcul 
dendrologic și pe malul 
lacului. În contrast cu 
vârtejul Capitalei, venirea 
acasă, la Chitila, ne aduce 
liniștea de care avem atâta 
nevoie”.

O carieră dedicată
zâmbetelor

Sunt puţini cei care pot să dea o definiţie a fericirii, căci nu există 
uànitate de măsură pentru aşa ceva. Dar pentru chitileanca Laura 
Apreotesei, „şefa” unei adevărate „uzine de zâmbet”, fericirea are un 
nume simplu: se cheamă profesionalism și dăruire.

Laura este un medic 
special. E destinsă, calmă și 
competentă până la 
perfecțiune, iar trei sferturi 
din timpul vieții sale de 
până acum, a muncit 
pentru a-și împlini visul. A 
învăţat ani lungi pentru a-i 
putea învăţa și pe alţii şi a 
lucrat alţi ani lungi, în 
picioare, „la scaun”, cum se 
spune în limbajul 

stmatologilor. Între timp a 
găsit vreme să și predea în 
învățământul universitar, 
să ajungă la congrese 
internaționale și la cursuri 
de specializare, să devină şi 
mamă şi soţie şi să îşi 
realizeze şi visul: de a pune 

la punct o clinică 
stomatologică de cinci 
stele. Nu regretă, însă, 
nimic din deciziile vieții ei, 
pentru că ştie că asta îi este 
chemarea. Nu crede, ci ştie 
exact: „Nu știu când mi-a 
venit ideea cu 
stomatologia, dar medic am 
fost convinsă că voi deveni 
de când mă știu. Mama este 
profesoară de biologie și 

mi-a vorbit la nesfârșit de 
asta. Apoi bunicul, veteran 
de război - puțin șchiop, 
puțin surd, puțin știrb dar, 
per total, minunat - îmi 
spunea mereu: „Porumbița 
moșului, crești mare și fă-te 
doctor, să mă repari și pe 

Poveste de succes

„Mica Unire” din 24 ianuarie 1859 - Unirea Principatelor Române.
Ziua de 24 Ianuarie a rămas în 
istoria românilor ca data la care s-
a înfăptuit Unirea Principatelor 
Române, în anul 1859, la foarte 
scurt timp după numirea lui 
Alexandru Ioan Cuza ca domn al 
Moldovei și Țării Românești. 
După mai mulți ani în care pașii 
spre îndeplinirea acestei dorințe 
au fost „mărunțiți” de atitudinea 
marilor puteri ale Europei, aceasta 
a devenit realitate, într-un context 
favorabil care a dus, pe parcurs, la 
transformarea „României” de 
atunci într-un stat modern, 
aducând pentru prima dată câteva 
elemente occidentale în viața 
românilor. Ministrul de externe 
francez, contele Alexandre 
Walewski, a susținut la Congresul 
de la Paris din 1856 ideea unirii 
românilor, dar opoziția Turciei, 
Austriei și Angliei a dus la 

hotărârea ca adunări ad-hoc din 
cele două Principate să discute 
acest lucru. În Moldova, însă, 
caimacamul Nicolae Vogoride, 
omul turcilor, falsifică alegerile 
care dau astfel câștig de cauză 
antiunioniștilor. A fost nevoie de 
un compromis între împăratul 
Napoleon al III-lea și regina 
Victoria a Angliei pentru ca între 
puterile favorabile unirii și cele 
antiunioniste să nu izbucnească 
un război. Alegerile au fost 
refăcute și, de această dată, au 
câștigat unioniștii care și-au 
exprimat revendicările și l-au ales 
pe Alexandru Ioan Cuza domn în 
Moldova. La 5 ianuarie 1859, Cuza 
este ales domn și de către 
adunarea electivă din Țara 
Românească. Au fost astfel abil 
ocolite prevederile  Convenției de 
la Paris din 1858, care reprezenta 

o a doua Constituție pentru 
români și care stipula alegerea a 
doi domni și a două parlamente 
separate. Doar două instituții erau 
comune: Comisia Centrală de la 
Focșani (care alcătuia legile) și 
Înalta Curte de Justiție și Casație 
(tribunalul suprem). 
*1862-1864 începe secularizarea 
averilor mănăstirești care 
reprezentau un sfert din suprafața 
țării. Cea mai dorită lege era însă 
cea rurală. Pentru că parlamentul 
dominat de boieri se opunea 
adoptării acestei legi, Cuza a dat o 
lovitură de stat, a modificat vechea 
construcție printr-un act numit 
Statul dezvoltator și a declarat 
legea rurală, prin care o jumătate 
de milion de țărani primeau peste 
2 milioane de hectare de pământ.
* 1864-1866 în acești ultimi ani ai 
domniei lui Cuza, procesul 

legislativ este accelerat: se 
promulgă Codul civil și Codul 
penal. (Text: Denisa Dănilă, 
clasa a VIII-a B, Școala 
Gimnazială „Prof. Ion 
Vișoiu”)



Noua sală de sport este gata!
S-au finalizat lucrările de extindere şi modernizare a sălii de sport 
de la Baza Sportivă Chitila, iar după inaugurarea acesteia, chitilenii 
vor descoperi un spațiu ultramodern, dotat și accesorizat complet 
pentru practicarea mai multor discipline sportive.

Încă de la înfiinţarea Clubului 
Sportiv Chitila, edilii oraşului au 
decis să lanseze și proiectul de 
modernizare a Bazei Sportive din 
Cartierul Regina Maria și a sălii de 
sport de aici, cu ambiția declarată 
de a transforma sala și baza într-un 
complex ultramodern destinat 
comunității. Acum, după 
terminarea lucrării, chitilenii se 

mândresc într-adevăr cu unul 
dintre cele mai accesorizate și mai 
bine puse la punct edificii sportive 
din județul Ilfov.
Extinderea făcută permite 
desfășurarea activităților sportive 
cu spectatori, care vor avea la 
dispoziție tribune cu 300 de locuri, 
sălii existente, cu o suprafață 
construită de aproape 1100 metri 

pătrați, i s-a adăugat încă o clădire 
cu demisol și parter, în suprafață 
totală de 1560 metri pătrați, care 
cuprinde tribune pentru spectatori, 
vestiare pentru sportivi și multiple 
spații tehnice. 
Pentru suprafețele de joc din sală, 
acoperite înainte cu un strat 
termosudabil, s-a montat o 
suprafaţă mult superioară tehnic, 
de parchet „Woodflex Match”, din 
lemn multistratificat, special 
concepută pentru uz sportiv cu 
strat antitraumă și certificată 
pentru competiții de nivel 
internațional.
Sunt prevăzute în noua sală: un 
sistem de acces separat pentru 
sportivi și public, noi vestiare 
pentru sportivi și antrenori, 
grupuri sanitare pentru public, 
spații tehnice și de depozitare cu 
acces direct din exterior, dar și 
rampe speciale destinate accesului 
persoanelor cu dizabilități, iar 
izolarea termică este asigurată cu 
panouri cu termoizolație proprie în 

trei straturi, pe structură metalică. 
Sala dispune de o instalație 
separată de alimentare cu apă, cu 
un rezervor cu 1,8 metri coloană de 
apă și cu o cameră a pompelor, 
precum și de instalații speciale de 
protecție împotriva incendiilor, cu 
cameră de detecție, un sistem de 
trape de fum, cu aer de 
compensare, dar și o nouă 
canalizare menajeră exterioară și o 
instalație modernă de ventilare și 
climatizare, complet automatizată, 
care va permite desfășurarea 
competițiilor sportive indiferent de 
condiţiile meteo. De asemenea, 
toate competiţiile (de baschet, 
volei, handbal, fotbal, karate sau 
tenis) ce vor avea loc în noua sală 
de sport a Chitilei, se pot desfășura 
la nivel internațional fără nici o 
problemă tehnică, sala fiind dotată 
cu un sistem de ultimă oră de 
panouri glisante cu coşuri de 
baschet, cu o tabelă electronică 
multisport și, în plus, cu un sistem 
performant de sonorizare.

O sărbătoare pentru
elevi și dascăli

Evenimentul-tradiţie al lunii ianuarie, Zilele Școlii Gimnaziale 
„Profesor Ion Vișoiu”, s-a desfășurat într-o serie de manifestări 
marcând cei 57 de ani de existență ai unității de învățământ.

Concursul celor mai frumoase 
imagini foto ale orașului Chitila și-
a desemnat câștigătorii. Vineri, 11 
ianuarie 2019, la sediul Fundației 
„Pro Chitila”, a avut loc premierea 
câștigătorilor concursului 
„CHITILA ÎN 100 DE 
FOTOGRAFII”. La eveniment au 
participat Emilian Oprea, primarul 
orașului Chitila și viceprimarul 
Costel Andrei. Concursul a fost 
organizat de Fundația „Pro 

Chitila”, cu sprijinul Primăriei 
orașului Chitila, pentru a celebra 

cei 100 de ani de la Marea Unire. 
Pasionații de artă fotografică 
amatori au trimis zeci și zeci de 
imagini spectaculoase, 
surprinzând realitățile istorice, 
culturale, etnografice, geografice 
ale Chitilei, iar lucrările selectate 
au fost expuse în cadrul unei 
expoziții. Câștigătorii au fost 
desemnați în funcție de punctajul 
acumulat în urma aprecierilor 
publicului, iar juriul a decis 
apreciind creativitatea, 
originalitatea și calitatea artistică a 
fotografiilor. Câștigătorii sunt:

Locul 1- Andreea Mihăilescu, 
premiul său fiind o dronă JJRC 
H47 Elfie + cameră 720p wi fi cu 
transmisie pe telefon, automat de 
altitudine, radiocomandă cu G-
Senzor. 

Locurile 2 și 3 au fost ocupate de 
Gelu Adrian Dumitrescu și Gabriel 
Zamfirescu, care au fost premiați 
fiecare cu câte un ceas SmartWatch 
și o brățară Fitness MAX V11, 

notificări apeluri / mesaje / 
facebook, 1.3, afișaj FULL OLED, 
monitorizare ritm cardiac și 
tensiune arterială, mod multi-
sport, IP67 impermeabil, player 
music, pedometru, Sync.
Felicitări tuturor participanților și 
câștigătorilor!

Premii deosebite pentru câștigătorii concursului foto

Ziua Culturii Naționale la Voinicel

Ce frumoasă e Chitila

Preșcolarii din Grădinița Voinicel 
au marcat Ziua Culturii Naționale 
desfășurând, timp de o zi, 
activități dedicate marelui poet 
Mihai Eminescu, „ziditor al limbii 
române”. Micuţii au participat cu 
toată însuflețirea la o serie de 
activităţi culturale precum: audiţii 
de poezii şi melodii pe versurile 
eminesciene și vizionarea filmului 
documentar „Acasă la Eminescu”, 
dar au fost și protagoniști ai 
programului de muzică şi poezie 
„Şi Eminescu a fost copil!”, 
recitând şi cântând pe versurile 
sale, înconjuraţi de fotografii ale 
poetului şi de imagini 
reprezentative din poezia lui. În 

plus, copiii au confecţionat 
tablouri, au modelat şi au pictat 
scene inspirate din creaţiile 
marelui poet, iar la final au primit 

cu toții, drept recompense, 
diplome dedicate acestui 
eveniment. „Am fost bucuroşi să îi 
aducem şi în acest an un omagiu 

lui Eminescu, nu numai pentru că 
a fost cel mai mare poet român, 
dar şi pentru că a reuşit în mod 
excepţional să ridice pe culmi 
inegalabile vocaţia creatoare a 
naţiei, făcându-ne să ne regăsim 
ca popor în poezia şi proza lui 
nepieritoare. Poezia lui Eminescu 
dezvoltă o complexitate de idei şi 
sentimente şi de aceea are o 
deosebită valoare instructiv-
educativă şi artistică. Poezia 
destinată copiilor se bazează pe 
înţelegerea profundă a universului 
infantil definit prin deschidere şi 
cunoaştere faţă de bine şi frumos”, 
ne-a spus prof. Daniela Militaru, 
directorul Grădiniței Voinicel.

Cele două zile de sărbătorire, 22 și 
23 ianuarie, au fost încărcate de 
emoții deopotrivă pentru elevii 
școlii, dascălii lor și invitații veniți 
să celebreze peste jumătate de 
secol de dăruire și educație oferite 
comunității chitilene. 
Manifestările acestei adevărate 
„sărbători a rezultatelor 
remarcabile”, după cum o 
denumeau unii invitați, au fost 
coordonate de profesoara Ștefania 
Duminică, directorul unității de 

învățământ și de profesoarele 
Anca Palamar și Natalia Rotaru, 
directori adjuncți şi s-au bucurat 
de ajutorul și aportul permanent al 

autorităţilor locale reprezentate de 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
de viceprimarul Costel Andrei (la 
rândul lui fost profesor al școlii) și 
de membrii Consiliului Local. 
Deschiderea festivităților, 
desfășurate sub genericul „Școala 
Ion Vișoiu, școală incluzivă”, a 
prilejuit rememorarea istoricului și 

a realizărilor peste ani iar în 22 
ianuarie participanții au savurat o 
seară artistică specială la Casa de 
Cultură Tudor Arghezi: un spectacol 
inedit, susținut de elevii școlii, un 
dar oferit din suflet cadrelor 
didactice din Chitila. Scenetele, 
dansurile, recitalul de chitară, 
concertul „Dorulețul”, prezentările 
de costume și obiceiuri ale elevilor 
de alte etnii sau numerele de 

iluzionism au impresionat prin 
talent și dăruire și fost primite cu 
aplauze la scenă deschisă.
Sărbătorirea a continuat a doua zi, 
cu un Consiliu Profesoral festiv la 
care au participat, alături de toate 
cadrele didactice ale Chitilei, și o 
serie de invitați de marcă: Daniela 
Barbu, inspector la IȘJ Ilfov, Florin 
Petrescu, directorul Casei Corpului 
Didactic Ilfov, Ana Maria Andrei, 
președintele Consiliului Consultativ 
al Părinților, Rodica Cozma, 

director al CJRAE Ilfov, Georgeta 
Nenciu, președintele Fundaţiei 
„Prețuiește Clipa”. A urmat un alt 
moment impresioant, cursul festiv 
„Istoria și cultura romilor”, susținut 
de cunoscutul sociolog Gelu 
Duminică, el însuși de etnie romă - 
care a vorbit despre barierele etnice 
- de la sărăcie și rasism, la violență 
și excluziune - și pe care Școala „Ion 
Vișoiu” demonstrează cu succes că 

le poate depăși.
Momentul-surpriză ce a marcat 
încheierea festivităților a fost masa 
festivă pentru toți profesorii de la 
restaurantul „Casa Vânătorească”, 
în cadrul căreia invitații au aplaudat 
din toată inima spectacolul de zile 
mari pe care Ansamblul artistic 
„Haiducii” din Costești - localitatea 
din Republica Moldova, soră a 
Chitilei - a ținut să-l susțină în 
onoarea cadrelor didactice 
prezente.



Noua sală de sport este gata!
S-au finalizat lucrările de extindere şi modernizare a sălii de sport 
de la Baza Sportivă Chitila, iar după inaugurarea acesteia, chitilenii 
vor descoperi un spațiu ultramodern, dotat și accesorizat complet 
pentru practicarea mai multor discipline sportive.

Încă de la înfiinţarea Clubului 
Sportiv Chitila, edilii oraşului au 
decis să lanseze și proiectul de 
modernizare a Bazei Sportive din 
Cartierul Regina Maria și a sălii de 
sport de aici, cu ambiția declarată 
de a transforma sala și baza într-un 
complex ultramodern destinat 
comunității. Acum, după 
terminarea lucrării, chitilenii se 

mândresc într-adevăr cu unul 
dintre cele mai accesorizate și mai 
bine puse la punct edificii sportive 
din județul Ilfov.
Extinderea făcută permite 
desfășurarea activităților sportive 
cu spectatori, care vor avea la 
dispoziție tribune cu 300 de locuri, 
sălii existente, cu o suprafață 
construită de aproape 1100 metri 

pătrați, i s-a adăugat încă o clădire 
cu demisol și parter, în suprafață 
totală de 1560 metri pătrați, care 
cuprinde tribune pentru spectatori, 
vestiare pentru sportivi și multiple 
spații tehnice. 
Pentru suprafețele de joc din sală, 
acoperite înainte cu un strat 
termosudabil, s-a montat o 
suprafaţă mult superioară tehnic, 
de parchet „Woodflex Match”, din 
lemn multistratificat, special 
concepută pentru uz sportiv cu 
strat antitraumă și certificată 
pentru competiții de nivel 
internațional.
Sunt prevăzute în noua sală: un 
sistem de acces separat pentru 
sportivi și public, noi vestiare 
pentru sportivi și antrenori, 
grupuri sanitare pentru public, 
spații tehnice și de depozitare cu 
acces direct din exterior, dar și 
rampe speciale destinate accesului 
persoanelor cu dizabilități, iar 
izolarea termică este asigurată cu 
panouri cu termoizolație proprie în 

trei straturi, pe structură metalică. 
Sala dispune de o instalație 
separată de alimentare cu apă, cu 
un rezervor cu 1,8 metri coloană de 
apă și cu o cameră a pompelor, 
precum și de instalații speciale de 
protecție împotriva incendiilor, cu 
cameră de detecție, un sistem de 
trape de fum, cu aer de 
compensare, dar și o nouă 
canalizare menajeră exterioară și o 
instalație modernă de ventilare și 
climatizare, complet automatizată, 
care va permite desfășurarea 
competițiilor sportive indiferent de 
condiţiile meteo. De asemenea, 
toate competiţiile (de baschet, 
volei, handbal, fotbal, karate sau 
tenis) ce vor avea loc în noua sală 
de sport a Chitilei, se pot desfășura 
la nivel internațional fără nici o 
problemă tehnică, sala fiind dotată 
cu un sistem de ultimă oră de 
panouri glisante cu coşuri de 
baschet, cu o tabelă electronică 
multisport și, în plus, cu un sistem 
performant de sonorizare.

O sărbătoare pentru
elevi și dascăli

Evenimentul-tradiţie al lunii ianuarie, Zilele Școlii Gimnaziale 
„Profesor Ion Vișoiu”, s-a desfășurat într-o serie de manifestări 
marcând cei 57 de ani de existență ai unității de învățământ.

Concursul celor mai frumoase 
imagini foto ale orașului Chitila și-
a desemnat câștigătorii. Vineri, 11 
ianuarie 2019, la sediul Fundației 
„Pro Chitila”, a avut loc premierea 
câștigătorilor concursului 
„CHITILA ÎN 100 DE 
FOTOGRAFII”. La eveniment au 
participat Emilian Oprea, primarul 
orașului Chitila și viceprimarul 
Costel Andrei. Concursul a fost 
organizat de Fundația „Pro 

Chitila”, cu sprijinul Primăriei 
orașului Chitila, pentru a celebra 

cei 100 de ani de la Marea Unire. 
Pasionații de artă fotografică 
amatori au trimis zeci și zeci de 
imagini spectaculoase, 
surprinzând realitățile istorice, 
culturale, etnografice, geografice 
ale Chitilei, iar lucrările selectate 
au fost expuse în cadrul unei 
expoziții. Câștigătorii au fost 
desemnați în funcție de punctajul 
acumulat în urma aprecierilor 
publicului, iar juriul a decis 
apreciind creativitatea, 
originalitatea și calitatea artistică a 
fotografiilor. Câștigătorii sunt:

Locul 1- Andreea Mihăilescu, 
premiul său fiind o dronă JJRC 
H47 Elfie + cameră 720p wi fi cu 
transmisie pe telefon, automat de 
altitudine, radiocomandă cu G-
Senzor. 

Locurile 2 și 3 au fost ocupate de 
Gelu Adrian Dumitrescu și Gabriel 
Zamfirescu, care au fost premiați 
fiecare cu câte un ceas SmartWatch 
și o brățară Fitness MAX V11, 

notificări apeluri / mesaje / 
facebook, 1.3, afișaj FULL OLED, 
monitorizare ritm cardiac și 
tensiune arterială, mod multi-
sport, IP67 impermeabil, player 
music, pedometru, Sync.
Felicitări tuturor participanților și 
câștigătorilor!

Premii deosebite pentru câștigătorii concursului foto

Ziua Culturii Naționale la Voinicel

Ce frumoasă e Chitila

Preșcolarii din Grădinița Voinicel 
au marcat Ziua Culturii Naționale 
desfășurând, timp de o zi, 
activități dedicate marelui poet 
Mihai Eminescu, „ziditor al limbii 
române”. Micuţii au participat cu 
toată însuflețirea la o serie de 
activităţi culturale precum: audiţii 
de poezii şi melodii pe versurile 
eminesciene și vizionarea filmului 
documentar „Acasă la Eminescu”, 
dar au fost și protagoniști ai 
programului de muzică şi poezie 
„Şi Eminescu a fost copil!”, 
recitând şi cântând pe versurile 
sale, înconjuraţi de fotografii ale 
poetului şi de imagini 
reprezentative din poezia lui. În 

plus, copiii au confecţionat 
tablouri, au modelat şi au pictat 
scene inspirate din creaţiile 
marelui poet, iar la final au primit 

cu toții, drept recompense, 
diplome dedicate acestui 
eveniment. „Am fost bucuroşi să îi 
aducem şi în acest an un omagiu 

lui Eminescu, nu numai pentru că 
a fost cel mai mare poet român, 
dar şi pentru că a reuşit în mod 
excepţional să ridice pe culmi 
inegalabile vocaţia creatoare a 
naţiei, făcându-ne să ne regăsim 
ca popor în poezia şi proza lui 
nepieritoare. Poezia lui Eminescu 
dezvoltă o complexitate de idei şi 
sentimente şi de aceea are o 
deosebită valoare instructiv-
educativă şi artistică. Poezia 
destinată copiilor se bazează pe 
înţelegerea profundă a universului 
infantil definit prin deschidere şi 
cunoaştere faţă de bine şi frumos”, 
ne-a spus prof. Daniela Militaru, 
directorul Grădiniței Voinicel.

Cele două zile de sărbătorire, 22 și 
23 ianuarie, au fost încărcate de 
emoții deopotrivă pentru elevii 
școlii, dascălii lor și invitații veniți 
să celebreze peste jumătate de 
secol de dăruire și educație oferite 
comunității chitilene. 
Manifestările acestei adevărate 
„sărbători a rezultatelor 
remarcabile”, după cum o 
denumeau unii invitați, au fost 
coordonate de profesoara Ștefania 
Duminică, directorul unității de 

învățământ și de profesoarele 
Anca Palamar și Natalia Rotaru, 
directori adjuncți şi s-au bucurat 
de ajutorul și aportul permanent al 

autorităţilor locale reprezentate de 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
de viceprimarul Costel Andrei (la 
rândul lui fost profesor al școlii) și 
de membrii Consiliului Local. 
Deschiderea festivităților, 
desfășurate sub genericul „Școala 
Ion Vișoiu, școală incluzivă”, a 
prilejuit rememorarea istoricului și 

a realizărilor peste ani iar în 22 
ianuarie participanții au savurat o 
seară artistică specială la Casa de 
Cultură Tudor Arghezi: un spectacol 
inedit, susținut de elevii școlii, un 
dar oferit din suflet cadrelor 
didactice din Chitila. Scenetele, 
dansurile, recitalul de chitară, 
concertul „Dorulețul”, prezentările 
de costume și obiceiuri ale elevilor 
de alte etnii sau numerele de 

iluzionism au impresionat prin 
talent și dăruire și fost primite cu 
aplauze la scenă deschisă.
Sărbătorirea a continuat a doua zi, 
cu un Consiliu Profesoral festiv la 
care au participat, alături de toate 
cadrele didactice ale Chitilei, și o 
serie de invitați de marcă: Daniela 
Barbu, inspector la IȘJ Ilfov, Florin 
Petrescu, directorul Casei Corpului 
Didactic Ilfov, Ana Maria Andrei, 
președintele Consiliului Consultativ 
al Părinților, Rodica Cozma, 

director al CJRAE Ilfov, Georgeta 
Nenciu, președintele Fundaţiei 
„Prețuiește Clipa”. A urmat un alt 
moment impresioant, cursul festiv 
„Istoria și cultura romilor”, susținut 
de cunoscutul sociolog Gelu 
Duminică, el însuși de etnie romă - 
care a vorbit despre barierele etnice 
- de la sărăcie și rasism, la violență 
și excluziune - și pe care Școala „Ion 
Vișoiu” demonstrează cu succes că 

le poate depăși.
Momentul-surpriză ce a marcat 
încheierea festivităților a fost masa 
festivă pentru toți profesorii de la 
restaurantul „Casa Vânătorească”, 
în cadrul căreia invitații au aplaudat 
din toată inima spectacolul de zile 
mari pe care Ansamblul artistic 
„Haiducii” din Costești - localitatea 
din Republica Moldova, soră a 
Chitilei - a ținut să-l susțină în 
onoarea cadrelor didactice 
prezente.



Deszăpezire eficientă 

MAI RAPID CĂTRE CAPITALĂ

Pentru a veni în sprijinul călătorilor care doresc să ajungă rapid în 
Capitală sau care fac regulat acest drum și vor să renunțe la varianta 
auto, extrem de aglomerată uneori, vă punem la dispoziție orarul 
trenurilor de călători din stația CFR Chitila pe relația cu Bucureștiul 
precum și costul biletelor și abonamentelor: 

P - Particular
N - Bucuresti Nord gr.A
B - Bucuresti Nord gr.B ( Bucuresti Basarab)
Nu circula: 6-Sâmb, 7-Dumin, SL-sărbători legale

                                  = 3.4 lei
                             = 1.7 lei

                      = 6.2 lei
     = 71,40 lei

 = 35.70 lei
             = 20.40 lei 

                   = 25,50 lei
= 44.20 lei

              = 56.10 lei

Bilet intreg                                   
Bilet elevi,copii                             
Bilet intreg dus-intors                     
Abonament lunar nr. nelimitat de călătorii       
Abonament lunar elev nr. nelimitat de călătorii 
Abonament săptămânal                   
Abonament  5 zile                           
Abonament  10 zile                         
Abonament  lunar 15 zile                 

OMV PETROM
STAȚIA PETROM CHITILA SAT
Căutăm personal interesat să lucreze în 
stația/benzinăria PETROM CHITILA SAT din Șoseaua 
de Centură, nr. 26, Rudeni, pe postul de operator 
platformă.
Pentru informații vizitați-ne sau sunați la numarul de  
telefon: 0729373002

ANUNȚ ANGAJARE 

Societatea ECOTRANS STCM SRL cu punctul de lucru 
în oraşul Chitila, județul Ilfov, Șoseaua Banatului, 
nr.109 A, et.2, biroul nr. 2,  angajează șoferi 
profesioniști cu permis categoria D și atestat de 
transport persoane, perioadă nedeterminată.
CV-ul la adresa de email 
recrutariecotrans.stcm@gmail.com. Relaţii 
suplimentare se pot obţine la punctul de lucru al 
societății Ecotrans STCM din Șoseaua Banatului nr.109 
A, et.2, biroul nr.2 şi la numărul de telefon 
0745.216.141.

ANUNȚ ANGAJARE 

Stimați cetățeni, va reamintim că în cazul apariției unor 
probleme în furnizarea de utilități (curent, gaze, apă, etc.) trebuie 
să va adresați pentru a sesiza situația, companiilor de exploatare 
a rețelelor respective:

ENEL Ilfov- 021.9291;

Distrigaz- 021.9281 – număr unic la nivel national;

Veolia Apa Servicii, Sucursala Chitila- 021.361.60 25, 
Call center (non stop): 0800.801.111 (apel gratuit din 
rețeaua Telekom) și 0244.406.080 (apel cu tarif 
normal);

Digi - *777(de pe mobil) și 031.400.7777 (din orice 
rețea);

Telekom – 1234 (gratuit din rețelele Telekom fix și 
mobil) sau 021 404 1234 (tarif standard din orice rețea).

În cazul situațiilor de urgență puteți apela dispeceratul Poliției 
Locale Chitila la tel: 021.436.31.61 care are obligația de a se 
deplasa la fața locului pentru a constata situațiile sesizate și 
pentru a lua măsurile care se impun.

PROBLEME CU FURNIZAREA 
UTILITĂȚILOR

În condițiile zilelor cu ninsoare destul de abundentă din această lună, 
autorităţile locale din Chitila, împreună cu operatorul Romprest, s-au 
achitat ireproşabil de sarcina deszăpezirii străzilor din oraş. Curățarea 
străzilor de stratul de zăpadă căzut și împrăștierea de material 
antiderapant s-a făcut imediat, în treceri succesive, pentru a 
împiedica acumularea unor cantități mari de zăpadă și îngreunarea 
circulației. Pentru a fi coordonată cât mai bine acţiunea de curăţare a 
drumurilor, oraşul a fost împărţit în opt zone de acţiune, fiecare zonă 
având propriile utilaje special pentru deszăpezire şi s-au efectuat 
nouă treceri de pluguire și împrăştiere de material antiderapant, 
lichid și uscat. Au fost curățate cu precădere zonele prioritare unde s-
a asigurat accesul facil al cetățenilor: şcoli, grădiniţe, trecerile de 
pietoni, instituțiile publice, de asemenea, arterele principale, toate 
intersecţiile cu DN7 şi toate staţiile mijloacelor de transport în 
comun, urmând apoi și restul străzilor oraşului.
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